



1 March 2019

Dear Parents,

SSCPSPTA Notice No. 10
Parents' Seminar and Sharing
“Positive Parenting at Home”

The SSCPSPTA is pleased to organize a parent seminar and a sharing session about positive parenting at home.

We are pleased to have invited Rex Wu, the Founder and Principal of HealthyMind Parents Academy (the “Academy”), to share and facilitate discussions on better understanding on the concept of children’s psychological development, the appropriate ways to provide incentives and the key to nurture positive parenting at home. Founded in 2013, the Academy believes that many youth developmental issues can be treated by prevention through popularizing psychology and counseling. Please refer to www.healthymind.org.hk for its background information.

Details are as follows:

Date: 28 March 2019 (Thursday)

Time: 12:30 pm to 2:00 pm

Venue: 6/F, Congregation House, 119 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong

Language: The seminar will be conducted in Cantonese

Fees: Free for all SSCPS parents

About the Seminar: Presentation, Game, Group Discussion, Questions & Answers

Should you be interested to join us, kindly ***complete the enrollment form in our School app by 15 March 2019 (Friday)***. Please feel free to call Ms Rita Lok on 9457 2228 if you have any queries.

SSCPSPTA



家長教師會通告第十號

家長講座及分享會

「家添正能量」

致各家長：

家長教師會現正為本校家長籌辦一個題為「家添正能量」的家長講座及分享會。

本會十分榮幸邀請了正向家長學院創院院長胡君孟先生與本校家長分享、討論及啟發家長更加明白及了解兒童心理發展基礎概念、提供激勵的正確方法，以及如何保持家中正能量。該學院創立於 2013 年，他們相信透過心理學及輔導方式去鼓勵正向發展，可防範很多青少年成長的問題。如欲多了解學院的資料，可參予 www.healthymind.org.hk。

詳情如下：

- 日期：** 二零一九年三月二十八日 (星期四)
時間： 下午十二時半至下午二時
地點： 香港銅鑼灣禮頓道 119 號公理堂大樓六樓
費用： 免費 (本校家長)
語言： 此講座及分享會將以粵語進行

有興趣參加之家長，請於二零一九年三月十五日(星期五) 或以前 **填妥本校手機程式內之報名表**。如有查詢，歡迎聯絡駱秀蘭女士(電話: 9457 2228)。

此致

各家長 台鑒

家長教師會 謹啟

二零一九年三月一日